

IV. 研究成果の刊行に関する一覧

【論文発表】

- 1) Tabuchi T, Iso H, Brunner E.
Tobacco Control Measures to Reduce Socioeconomic Inequality in Smoking: The Necessity, Time-Course Perspective, and Future Implications.
Journal of Epidemiology, 2018;28:170-5.
- 2) Miyazaki Y, Tabuchi T.
Educational gradients in the use of electronic cigarettes and heat-not-burn tobacco products in Japan.
PloS one 2018;13: e0191008.
- 3) Tabuchi T, Gallus S, Shinozaki T, Nakaya T, Kunugita N, Colwell B.
Heat-not-burn tobacco product use in Japan: its prevalence, predictors and perceived symptoms from exposure to secondhand heat-not-burn tobacco aerosol.
Tob Control, 2017.
- 4) Aida J, Matsuyama Y, Tabuchi T, Komazaki Y, Tsuboya T, Kato T, Osaka K, Fujiwara T.
Trajectory of social inequalities in the treatment of dental caries among preschool children in Japan.
Community Dentistry and Oral Epidemiology, 2017; 45(5):407-412.

【学会発表】

- 1) Zhang S, Tomata Y, Sugawara Y, Tsuji I.
The relationship between body mass index and disability-free survival in elderly Japanese: the Ohsaki Cohort 2006 Study.
The 21st World Congress of Epidemiology, International Epidemiological Association (IEA), Saitama, August 2017.
- 2) 世古留美, 山田宏哉, 川戸美由紀, 橋本修二, 尾島俊之, 遠又靖丈, 辻 一郎.
平均自立期間の推移分布の基礎的検討.
第76回日本公衆衛生学会総会, 鹿児島市, 2017年.
- 3) 坂元希代美, 大曾基宣, 加藤綾子, 津下一代.
効果的な保健事業の進め方についての検討～愛知県内54市町村でのアンケート調査実施より～.
第63回東海公衆衛生学会学術大会, 三重県津市, 2017年.
- 4) 月野木ルミ, 村上義孝, 三浦克之, 岡村智教, 門田 文, 早川岳人, 岡山 明, 上島弘嗣.
NIPPON DATA90を用いた喫煙習慣と平均余命、健康寿命との関連.
第76回日本公衆衛生学会総会, 鹿児島市, 2017年.
- 5) 五十嵐彩夏, 相田 潤, 坪谷 透, 杉山賢明, 小山史穂子, 松山祐輔, 佐藤遊洋, 山本貴文, 小坂 健.
3歳児う蝕有病割合の茨城県内格差の推移 地域相関研究 (2005-2013年).
第66回日本口腔衛生学会総会, 山形市, 2017年.